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Jegyzőkönyv 

 

amely készült Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. június 

24-én 15 órai kezdettel a Városháza polgármesteri irodájában megtartott soros nyílt 

üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Perneki László alpolgármester, Debreczeni 

István tanácsnok, Erdélyi Sándorné dr., Hajas Lászlóné és Jancsik Zoltán képviselő. 

 

Meghívottak: dr. Barna Angéla jegyző, dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető, Vetróné 

Negreu Mariana Florica Román NÖ elnök, Kincses Ferenc Roma NÖ elnöke, Horváth 

Csabáné, Makán Andrásné, Benkéné Bogdán Zsuzsanna, dr. Krivánné Ponta Judit, 

Németi Bálint, Túri Tamás külsős bizottsági tag, Kalászné Slajczó Edit jogi és 

igazgatási előadó, Bán Teodóra pályázatíró, Debreczeni Tamás a Futball Club elnöke, 

Budai Zoltán a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft. szállítási 

részlegvezetője. 

 

Meghívottak közül jelen van: dr. Barna Angéla jegyző, Túri Tamás külsős bizottsági 

tag, Kalászné Slajczó Edit jogi és igazgatási előadó, Debreczeni Tamás a Futball Club 

elnöke, Budai Zoltán a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft. szállítási 

részlegvezetője. 

 

Kovács Sándor polgármester: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 7 

fős képviselő testületből jelen van 6 fő, az ülés határozatképes, azt megnyitotta. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat. Javasolta egyéb napirendi 

pontként felvenni a Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának 

fejlesztése pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt.h. számú 

határozatának és 78/2015. (05. 06.) számú Képviselő-testületi határozatának 

módosítása, valamint a Konzorciumi együttműködési megállapodás költségnövekedés 

miatti módosítása című és a Csanádpalota 0200/3 helyrajzi számú ingatlanból 27.000 

m
2
-es terület eladási árának meghatározása című előterjesztéseket, melyek anyaga az 

ülés előtt kiosztásra került. Ez utóbbihoz kapcsolódóan tájékoztatta a képviselő-

testületet, hogy a mai napon 14 óra 51 perckor e-mail-en küldte meg Tinódi Orsolya a 

Saphire Sustainable Development Zrt. vezérigazgatójának felülvizsgálati kérelmét az 

ingatlanértékesítéssel kapcsolatban.  

 

Mivel egyéb javaslat nem hangzott el, az elhangzott kiegészítésekkel javasolta 

elfogadásra a napirendeket.  

 

A szavazásban résztvevők szám 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

104/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Napirend elfogadása 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. június 24-ei ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
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1.) Beszámoló a pénzügyi helyzetről 

2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 

 

Napirend: 

 

1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2.) Beszámoló a Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról  

3.) Rendelet-tervezet a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról 

4.) Hálózatrekonstrukciós intézkedési terv elfogadása  

5.) Társadalmi szervezetek beszámolója a 2014. évben nyújtott támogatások 

felhasználásáról III. ütem 

6.) Vételi ajánlat 

7.) Táboroztatási kérelem 

8) Egyebek 

 Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése 

pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt.h. számú 

határozatának és 78/2015. (05. 06.) számú Képviselő-testületi határozatának 

módosítása, valamint a Konzorciumi együttműködési megállapodás 

költségnövekedés miatti módosítása 

 Csanádpalota 0200/3 helyrajzi számú ingatlanból 27.000 m
2
-es terület eladási 

árának meghatározása 

9.) Díszpolgári cím adományozása 

10.) „Csanádpalotáért” kitüntető cím adományozása 

 

A vendégeikre való tekintettel a napirendek megtárgyalása a következőképpen alakul:  

 

Napirend: 

1.) Rendelet-tervezet a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról 

2.) Társadalmi szervezetek beszámolója a 2014. évben nyújtott támogatások 

felhasználásáról III. ütem 

 

Napirend előtt: 

1.) Beszámoló a pénzügyi helyzetről 

2.) Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 

 

Napirend: 

3.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

4.) Beszámoló a Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról  

5.) Hálózatrekonstrukciós intézkedési terv elfogadása  

6.) Vételi ajánlat 

7.) Táboroztatási kérelem 

8) Egyebek 

 Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése 

pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt.h. számú 

határozatának és 78/2015. (05. 06.) számú Képviselő-testületi határozatának 

módosítása, valamint a Konzorciumi együttműködési megállapodás 

költségnövekedés miatti módosítása 



3 
 

 Csanádpalota 0200/3 helyrajzi számú ingatlanból 27.000 m
2
-es terület eladási 

árának meghatározása 

9.) Díszpolgári cím adományozása 

10.) „Csanádpalotáért” kitüntető cím adományozása 

 

Tájékoztatásul elmondta, hogy a 9.) és 10.) napirendi pontok zárt ülésen kerülnek 

megtárgyalásra. 

 

1. sz. n a p i r e n d : Rendelet-tervezet a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról 

(írásos anyag csatolva) 

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: tisztelettel köszöntötte a képviselő-testületi ülés 

valamennyi résztvevőjét. Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság elnökének távollétében 

a Pénzügyi Bizottság ülését ő vezette felkérés alapján, ebből következően mind a 

Pénzügyi, mind pedig az Ügyrendi Bizottság javaslatairól ő fogja tájékoztatni a 

képviselő-testületet.  

A hulladékgazdálkodásról szóló rendelet-tervezetet mindkét bizottság tárgyalta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság is tárgyalta a 

napirendet és szintén elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy sem a hulladék szállítási díjban, sem a 

kihelyezhető mennyiségben nem történt változás. Bevezetésre kerül a jövő hét 

csütörtöktől a szelektív hulladék elszállítása, amit mindenkinek saját zsákban kell 

elhelyezni és minden hónap első csütörtökjén lesz elszállítva. Átadta a szót Budai 

Zoltánnak, a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft. szállítási 

részlegvezetőjének.  

 

Budai Zoltán a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft. szállítási 

részlegvezetője: elmondta a szelektív hulladék kihelyezésével kapcsolatban, hogy 

mindenki tiszta zsákba rakja ki szelektív hulladékot. Szándékosan nem arra a napra 

szervezték a szelektív hulladék szállítását, amikor a kommunális hulladék szállítása 

történik, mert így nem keveredik a kommunális- és a szelektív hulladék. A lakosságot 

kéri, hogy tényleg csak szelektív szemetet rakjanak ki. Amennyiben a helyszínen 

kiderül, hogy nem szelektív hulladék van kihelyezve, akkor nem fogják elszállítani. Ha 

nem veszi észre a szállítást végző kollega, hogy nem szelektív hulladék van kihelyezve 

és bekerül, a válogatócsarnokban történt minősítés után a kommunális hulladékhoz 

fogják sorolni és az, amit el szeretnének érni, hogy tényleg szelektív hulladék gyűjtés 

legyen, az nem fog megvalósulni. Nem kerülhet bele veszélyes hulladék, használt papír 

zsebkendő és szalvéta. Amit bele lehet rakni: újságpapír, csomagoló anyagok. 

Amennyiben valaki hűtőt, tévét vett és annak a karton dobozát kívánja kirakni, akkor 

azt nem kell zsákba tenni, hanem elég összehajtva kitenni. Műanyag hulladékként 

kihelyezhető samponos flakon, tisztítószeres flakon, ezeket az emberek általában ki is 

szokták öblíteni. Ami nem kerülhet bele az a tejfölös, margarinos flakonok, amennyiben 

ezeket elmossák, akkor belekerülhet. A fémhulladékként kihelyezhető üdítős doboz, 

energia italos doboz, konzervdoboz. Egy zsákba kell gyűjteni a hulladékot, tehát az 

üveget, fémet és papírt. Ezt sokan félreértik, mert szerinte sem egyértelmű a 

tájékoztatóban. Ez a hulladék egy válogató csarnokban kerül kiválogatásra.  
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Kovács Sándor polgármester: megköszönte a tájékoztatást. Elmondta, hogy a Palotai 

Krónikában megjelent a tájékoztató.  

 

Budai Zoltán a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft. szállítási 

részlegvezetője: elkívánta még mondani, hogy a vonatkozó  rendeletet a Kormány 

felülvizsgálta és a héten döntenek is arról, hogy  a 60-80 literes edényzetek bevezetését 

kitolják 2016. év január 1. napjára. Ezt azért teszik, mivel nem határoztak meg árat 

központilag.  

 

Kovács Sándor polgármester: megköszönte a tájékoztatót.  

 

Mivel egyéb észrevétel, javaslat nem hangzott el javasolta a képviselő-testületnek a 

helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

meghozta a 11/2015.(VI.25.) önkormányzati rendeletét A helyi 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról, mely rendelet jelen jegyzőkönyv 

elválaszthatatlan részét képezi. 

 

Budai Zoltán távozott az ülésről.  

 

2. sz. n a p i r e n d : Társadalmi szervezetek beszámolója a 2014. évben nyújtott 

támogatások felhasználásáról III. ütem (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: átadta a szót Debreczeni Tamásnak, a Futball Club 

elnökének.  

 

Debreczeni Tamás a Futball Club elnöke: tisztelettel köszöntötte a jelenlévőket. 

Elmondta, hogy  3 millió Ft támogatást kapott a Futball Club. Az öltöző fenntartása, 

pályafenntartás, az alkalmazott bére sokkal nagyobb összeget tesz ki, de maga a 

pénzbeli támogatás 2014. évben 3 millió Ft volt, amelyet a Futball Club nevében 

megköszönt. Elmondta, hogy a beszámolóban szereplő 750.000,- Ft, az a 2013-ban 

beadott pályázathoz kapcsolódó önerő, amely keretében valósult meg a pálya körüli 

kerítés és a korlát, valamint beszerzésre került 1,9 millió Ft értékben a gyermekek 

sportolásához szükséges kellékek, mezek, kapuk stb. Ez előlegként került átutalásra 

2013-évben. A beszámolóban tételesen megtalálható, hogy mire került felhasználásra a 

támogatás összege. 2014. 12. 30-án a bank záró egyenlege 1.505.002,- Ft, ez azért nem 

került még elköltése, mivel szeptemberben és novemberben érkezett meg a támogatás. 

Ez az összeg a 2015-ös évben kerül felhasználásra. 2014. évben volt a civilszervezetek 

átvizsgálása, melyet követően jogilag is közhasznú marad a Futball Club. Véleménye 

szerint összességében elmondható a beszámoló és a csatolt mellékletek alapján, hogy a 

Futball Club a számára nyújtott támogatással a szerződésben és az alapszabályban 

rögzített módon gazdálkodik, ezért kéri a beszámoló elfogadását. Amennyiben kérdés 

merült fel, szívesen válaszol.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a 

beszámolót és megállapította, hogy a beszámolóból és a csatolt mellékletekből 
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egyértelműen látszódik a pénzforgalom, illetve az elszámolás. A Bizottság elfogadásra 

javasolta a beszámolót.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság is tárgyalta a 

napirendet és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el, 

javasolta a képviselő-testületnek, hogy köszönetét fejezze ki Debreczeni Tamásnak, a 

Futball Club leköszönő elnökének a Clubnál folytatott hét év alatt végzett áldozatkész 

munkájáért. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

105/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Köszönetnyilvánítás  

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki 

Debreczeni Tamásnak, a Futball Club leköszönő elnökének a Futball Clubnál folytatott 

áldozatkész munkájáért.  

 

A képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy Debreczeni Tamás részére a 

köszönetnyilvánítást tolmácsolja.  

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 

Debreczeni Tamás a Futball Club elnöke: megköszönte az elismerést.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a 

beszámolót elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

106/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Társadalmi szervezetek beszámolója a 2014. évben nyújtott támogatások 

felhasználásáról III. ütem 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztéshez mellékelt 

Csanádpalotai Futball Club beszámolóját az abban foglalt tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 
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Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

Debreczeni Tamás a Futball Club elnöke: elmondta, hogy felmerült az, hogy Molnár 

László emlékére a Futball Club öltözőjének falára egy emléktábla kerüljön elhelyezésre. 

Ehhez kérte a képviselő-testület hozzájárulását. Természetesen a családdal egyeztetni 

fognak még.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Takács János már megkereste azzal, 

hogy felmerült többekben egy emléktáblát elhelyezése. Javasolta, hogy az emléktábla 

avatását akár a Városnap keretében is meg lehet tartani.  

 

Perneki László alpolgármester: elmondta, hogy véleménye szerint az emléktábla 

avatás akkor lenne teljes, ha az avatással egybekötve egy futballmeccs kerülne 

megrendezésre.  

 

Debreczeni Tamás a Futball Club elnöke: elmondta, hogy holnap lesz a Futball 

Clubnak fóruma, ahol tolmácsolja a javaslatokat.  

 

Kovács Sándor polgármester: javasolta, hogy a képviselő-testület támogassa azt, hogy 

néhai Molnár László Futball Club elnökhelyettese és szakosztályvezetője emlékére a 

Sportöltőző homlokzatán emléktábla kerüljön elhelyezésre.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

107/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Emléktábla 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy néhai 

Molnár László Futball Club elnökhelyettese és szakosztályvezetője emlékére a 

Sportöltőző homlokzatán emléktábla kerüljön elhelyezésre.  

 

A Képviselő-testület továbbá felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 

Debreczeni Tamás az ülésről távozott.  

 

Kovács Sándor polgármester: megköszönte mindazoknak a munkáját, akik a romániai 

gyermekek vendégül látását segítették. 
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A további napirendek tárgyalása előtt kérte a kérdéseket, interpellációkat. Mivel kérdés, 

interpelláció nem hangzott el, a további napirendek megtárgyalásával folytatták.  

 

 Beszámoló az önkormányzat pénzügyi helyzetéről (írásos anyag csatolva) 

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi Bizottság 

tárgyalta. Örömmel állapította meg a Bizottság, hogy az adóhátralékok csökkentek. 

Kérdésként hangzott el az, hogy a leszámlázott bérleti díjak miből tevődnek össze, erre 

kielégítő választ kapott a Bizottság. Azt is meg kellett állapítani, hogy az ilyen típusú 

kintlévőségeknél a behajtások esélye igen csekély. A Bizottság elfogadásra javasolta a 

beszámolót.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy két lakásból kellett a lakókat 

kilakoltatni, mivel nem fizették a bérleti díjat. Jelenleg felújítás alatt van ez a két lakás. 

A kintlévőségek behajtása folyamatos. Az Önkormányzat gazdálkodása 

kiegyensúlyozott, 70 millió Ft adóbevétel a számlán van, ezek a források rendelkezésre 

állnak. A tornateremre kapott 69 millió Ft vonatkozásában a Belügyminisztériumtól 

kérték a szerződésmódosítást arra vonatkozóan, hogy az utak felújítására lehessen 

felhasználni ezt az összeget.  

 

Debreczeni István tanácsnok: tájékoztatást kért arról, hogy a könyvvizsgáló 

megbízásával kapcsolatban milyen intézkedések történtek.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy egy-két héten belül megbízásra kerül 

egy könyvvizsgáló, mivel a Pénzügyi Csoportban a dolgozók létszáma teljes és a 

szükséges iratokat a könyvvizsgáló rendelkezésre tudják bocsátani.   

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a beszámolót elfogadásra javasolta a 

testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

108/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Beszámoló az Önkormányzat pénzügyi helyzetéről 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. május havi pénzügyi 

helyzetről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a 

beszámolót és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek.  
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Hajas Lászlóné képviselő: tájékoztatást kért arról, hogy amennyiben egy ingatlan 

lakatlan és nincs vízhasználat, akkor a tulajdonosoknak fizetniük kell-e a talajterhelési 

díjat.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy nem kell fizetni talajterhelési díjat ilyen 

esetben, mivel az a vízszámlán kerül megállapításra. Ha nincs vízfogyasztás, nincs 

talajterhelési díj.  

Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy az Idősek Gondozóházára benyújtott pályázat 

önerővel együtt közel 19 millió Ft-os fejlesztést tesz lehetővé, ennek a közbeszerzése a 

jövő héten elindul. Ez a felújítás minőségi változást fog jelenteni, mivel felújításra 

kerülnek a vizes blokkok, a terasz beépítésre kerül és vannak eszközbeszerzések is a 

pályázatban.  

A királyhegyesi óvoda vonatkozásában benyújtott pályázatról még döntés nem született.  

Az előző testületi-ülésen meghozott döntés szerinti orvosi rendelővel, belterületi utakkal 

és a betonos pályával kapcsolatos pályázatok szerepelnek az előterjesztésben. 

A szennyvízberuházás műszaki átadása pénteken kezdődik és egy hónapon belül a 

kivitelezőnek át kell adnia. Jelenleg az utak felújítása folyamatban van.  

 

Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a beszámolót elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

109/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató a benyújtott pályázatokról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évben benyújtott, illetve 

a korábbi évekről áthúzódó elszámolás alatt álló és tartaléklistán lévő pályázatokról, 

valamint a folyamatban lévő beruházásokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Határozatról értesül:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 

 

3. sz. n a p i r e n d : Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Debreczeni István tanácsnok kérésére 

az előzőekhez képest részletesebb előterjesztés készült. 

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy igen, valóban részletesebb az 

előterjesztés, de kéri, hogy amely üléseken a Polgármester Úr részt vett pár mondatban 

legyen rögzítve, hogy milyen eredménnyel zárult az ülés.  

 



9 
 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy a jövőben ez is rögzítésre fog kerülni az 

előterjesztésben.   

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta a határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

110/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszak 

alatt történt fontosabb eseményekről és a lejárt határidejű határozatokról szóló 

tájékozatót elfogadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Határozatról értesül:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 

 

4. sz. n a p i r e n d: Beszámoló a Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. 

évi munkájáról (írásos anyag csatolva) 

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság tárgyalta a beszámolót 

és elfogadásra javasolta a testületnek azzal, hogy a jövőre nézve részletesebb 

beszámolót kérnek elkészíteni.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy az Ügyrendi, Jogi Bizottság 

hosszasan tárgyalta a beszámolót. Kérdésként merült fel, hogy miből adódott a munka 

feltorlódás és mit takar az ismerethiány, valamint hogy ezek megszüntetésére milyen 

intézkedések történtek. Jegyző Asszony választ adott a felmerült kérdésekre. 

Gyakorlatilag a Pénzügyi Csoport munkája a fluktuáció miatt torlódott fel, illetve az 

EPER program használatát nem ismerték a dolgozók. A Bizottság vetett fel kritikai 

észrevételeket is, megállapításra került, hogy a Hivatalban sokkal több munka folyik 

annál, mint amit a beszámoló tartalmaz, mélyrehatóbb elemzést vártak volna. A 

beszámoló nem terjed ki a közfoglalkoztatásra, a pályázatokkal kapcsolatos 

feladatellátás, amelyek hatalmas területek. A Pénzügyi Csoport vonatkozásában 

felmerült, hogy nem csak a gazdálkodási feladatokat látja el, hanem más területeket is, 

így például kezeli a vagyont, a finanszírozást. Felmerült hozzászólás kapcsán, hogy az 

ügyfélfogadásra nagyobb hangsúlyt kellene fektetni. Véleménye szerint nem az Ügyfél 

van a Hivatalért, hanem fordítva. Felmerült ezen kívül, hogy vannak olyan folyamatos 

feladatok, főleg pénzügyi területen, amelyet az Állami Számvevőszék legutóbbi 
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vizsgálata írt elő. Gondol itt a monitoring rendszer működtetésére, az információ, 

kommunikáció dokumentált működtetésére, ezek azok a feladatok, amelyek ugyan 

működnek, de a dokumentálásuk igen nehéz és azt kérte a Bizottság, hogy mivel most 

már megvan a személyi feltétel a pénzügyön, akkor ez kerüljön pótlásra, mivel a 

következő ellenőrzéskor az Állami Számvevőszék ezt vizsgálni fogja. Felmerült az 

iktatott ügyiratok kapcsán, hogy a pénzügyön összesen adóügyön kívül kettő pénzügyi 

irat került iktatásra. A Bizottságot Jegyző Asszony úgy tájékoztatta, hogy nincsenek az 

ügyiratok megfelelően iktatva, azaz nem megfelelő kategóriába kerültek iktatásra. 

Nyilván ezek után, hogy ez a probléma felmerült, intézkedni kell a megoldására, mivel 

egy szervezet működésében a dokumentált, iktatott iratoknak a meglévősége és 

megfelelősége fontos szerepet játszik.  

Felmerült kérdésként, hogy a három település, a Közös Önkormányzati Hivatal 

mekkora leterheltséget jelent Jegyző Asszonynak, hiszen több településnek kell 

képviselő-testületi ülést egyeztetni és több településre kell elmennie. A Bizottság azt a 

tájékoztatást kapta, hogy nincs gond, ez a terhelés bírható és követhető. Az Ügyrendi, 

Jogi Bizottság elfogadásra javasolta a beszámolót azzal, hogy a felvetetteket 

hasznosítani kell a jövőre nézve.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a 

beszámolót elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

111/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról 

 

H a t á r o z a t 

 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Csanádpalotai Közös 

Önkormányzati Hivatal 2014 évi munkájáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozatról értesítendők:   

- Csanádpalota Város Polgármestere 

- Nagylak Község Polgármestere 

- Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

 

 

5. sz. n a p i r e n d: Hálózatrekonstrukciós intézkedési terv elfogadása (írásos anyag 

csatolva) 

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a testületnek. 
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Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy az Önkormányzatnak megküldték a 

terveket. 2013-ban rendelték meg ennek a rekonstrukciós tervnek az elkészítését azzal, 

hogy a 20%-nál nagyobb veszteséggel működő hálózatrészek cseréjére egy későbbi 

pályázat folytán fel legyenek készülve.  

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett a határozati javaslatot elfogadásra javasolta 

a testületnek. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

112/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Makó és Térsége Ivóvízminőség-javító Projekthez kapcsolódó 

hálózatrekonstrukciós terv elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. § - ában biztosított 

jogkörében eljárva a tervdokumentációt és ennek összefoglalásáról készített anyagról 

alábbi határozatot hozta. 

 

 

1. Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

tervdokumentációban foglalt megállapításokat elfogadja. 

2. Az Önkormányzat kötelezettséget vállal a pályázati források rendelkezésre állása 

esetén a pályázatát szintre hozó rekonstrukció (a 20% - os hálózati veszteség érték 

eléréséhez szükséges rekonstrukció), valamint a szinten tartó (a hálózati veszteség 

tartósan 20 % alatti tartásához szükséges rekonstrukció) megvalósítására 

benyújtja. 

3. Egyetért a tervező javaslatával, miszerint a szintre hozó rekonstrukciók 2890 fm.  

gerinc -vezeték hosszban valósulnak meg a Gerle, József A., Nefelejcs, Páva, 

Sirály, Petőfi, Sas, Táncsics utcák legkritikusabb szakaszain. Egyben megtörténik 

a fenti utcákban 12 db tolózár akna javítása valamint 180 db bekötő vezeték 

cseréje is.   

4. Elfogadja a tervező javaslatát, miszerint a szinten tartó rekonstrukció során évente 

– az aktuális hibastatisztika alapján kijelölt helyeken 640 fm gerincvezeték és 320 

fm bekötő vezeték rekonstrukciója valósuljon meg, vállalja, hogy e célra 

rendelkezésére álló források erejéig megvalósítja, valamint a pályázati források 

rendelkezésre állása esetén a pályázatát benyújtja. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 3 példányban 

2.) Nagyistók Ferenc projektvezető (6600 Szentes, Veres Péter u. 9/1) 
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3.) Alföldvíz Zrt. ( 5600 Békéscsaba, Dobozi út 5. ) mint a vízi-közművek 

üzemeltetője 

4.) Makó és Térsége Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás (6900 Makó, 

Széchenyi tér 22.) 

5.) Irattár 

 

 

6. sz. n a p i r e n d: Vételi ajánlat (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy két hónapja került meghirdetésre a 

traktor és a pótkocsi, melyre egy vételi ajánlat érkezett. A traktor és a pótkocsi is elég 

rossz műszaki állapotban van és a műszaki vizsga érvényessége is lejárt. A vételárból 

egy útsimítót szeretne vásárolni, azért, hogy télen a havat le lehessen vele takarítani az 

útról.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az 

előterjesztést és elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, 

elfogadásra javasolta a testületnek a határozati javaslatot.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

113/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Vételi ajánlat 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő YAN-854 

forgalmi rendszámú Zetor 6211 típusú traktor és az YCN-493 forgalmi rendszámú Ifa 

típusú HW 60-11 pótkocsit értékesíti Nagy István Csanádpalota, Vörösmarty u. 4. sz. 

alatti lakosnak 400.000 Ft – azaz négyszázezer forint – vételárért. 

Az adásvétellel kapcsolatban felmerülő valamennyi költség a vevőt terheli. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Közreműködik: dr. Barna Angéla jegyző 

Határidő: 15 nap 

 

7. sz. n a p i r e n d: Táboroztatási kérelem (írásos anyag csatolva) 

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az 

előterjesztést és elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság tárgyalta az 

előterjesztést és szintén elfogadásra javasolta a testületnek.  
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Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, 

elfogadásra javasolta a testületnek a határozati javaslatot. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

114/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Táboroztatási kérelem  

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Csanádpalota Térségi 

Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2015. nyarán Nagyér községben 

szervezendő nyári táborában részt vevő 3 csanádpalotai hátrányos helyzetű gyermek 

táboroztatását támogatja, melynek teljes költségét, összesen 15.570 Ft-ot az 

önkormányzat 2015. évi költségvetéséből, a települési önkormányzatok szociális 

feladatainak egyéb támogatása keretből biztosítja. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: 15 nap 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy az Általános Iskola tanárai azzal a 

kéréssel fordultak hozzá, hogy a Városi Könyvtárban megrendezésre kerülő Mesetábor 

lebonyolításához tudna-e az Önkormányzat támogatást nyújtani. Javasolta 10.000,- Ft 

támogatás megállapítását a Mesetábor lebonyolításához, mégpedig a civil szervezetek 

támogatására megállapított keret terhére, mivel ott még négyszázezer forint 

rendelkezésre áll.   

 

Hajas Lászlóné képviselő: megköszönte a támogatást és tolmácsolni fogja a 

szervezőknek. A Mesetábor július 7-én kezdődik.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta 

10.000,- Ft támogatás megállapítást a Mesetábor lebonyolításához.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

115/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Mese tábor  

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Csanádpalota Városi 

Könyvtár által szervezendő Mese tábor lebonyolításához 10.000,- forint vissza nem 

térítendő támogatást nyújt.  

 

A Képviselő-testület továbbá felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 

8. sz. n a p i r e n d :  Egyebek  

 Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése 

pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt.h. számú 

határozatának és 78/2015. (05. 06.) számú Képviselő-testületi határozatának 

módosítása, valamint a Konzorciumi együttműködési megállapodás 

költségnövekedés miatti módosítása (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: kérte, hogy Bán Teodóra pályázatíró ismertesse az 

előterjesztést.  

 

Bán Teodóra pályázatíró: elmondta, hogy a képviselő-testület 2014-ben a támogatási 

szerződéshez megszavazta az akkor szükséges önerőt. Az első határozati javaslat arra 

vonatkozik, hogy a 72/2014. határozatban az önerő összegét módosítani kell, mivel a 

közbeszerzés következtében a teljes kivitelezési összeg megnövekedett, így az önerő is 

arányosan nőtt.  

A második határozati javaslat arra vonatkozik, hogy módosítani kell a 78/2015. 

határozatot is, mivel ahhoz, hogy korábban eredményt tudjanak hirdetni a 

közbeszerzésnél, nyilatkozni kellett, hogy saját erőből finanszírozzuk a különbözetet, 

ugyanakkor aláírták a támogatási szerződés módosítást, ami pont erre irányult, hogy 

kérték a többlet költség megállapítását, ezt vissza kell vonni, mivel arra meg van a 

támogatás. Csak a többletköltségre vonatkozó rendelkezést kell visszavonni. A 

harmadik határozati javaslat szintén ebből a költségnövekedésből adódik, a konzorciumi 

szerződés is tartalmazza az önerőt, így azt a táblázatban módosítani kell.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy mivel megnövekedett az összköltség, 

megnövekedett az önerő is és akkor még nem tudták, hogy a többletköltség igényüket 

elfogadják-e. 

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett és az előterjesztésben három önálló 

határozati javaslat van, ezért külön-külön tette fel szavazásra a határozati javaslatokat 

azzal, hogy mindegyiket elfogadásra javasolta a testületnek. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

116/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 
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Tárgy: Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése 

pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt.h. számú 

határozatának módosítása  

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 72/2014. (V. 22.) Kt. h. 

számú határozatát az alábbiak szerint módosítja: 

A „Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése” című 

pályázat megvalósításához szükséges önrész összegéből a Csanádpalota Város 

Önkormányzatát terhelő 7.805.839,- Ft-ot, azaz hétmillió-nyolcszázötezer-

nyolcszázharminckilenc forintot, az önkormányzat 2015. évi költségvetésének terhére 

biztosítja. 

A Képviselő-testület 72/2014. (V. 22.) Kt. h. számú határozatának többi része 

változatlanul érvényben marad. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati Társulás 

6913 

          Csanádpalota, Kelemen László tér 10. 

                                  Kövegy Község polgármestere 

            Csanádpalota Város Polgármestere 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

117/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése 

pályázathoz kapcsolódóan a Képviselő-testület 78/2015. (05. 06.) számú Képviselő-

testületi határozatának módosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 78/2015. (05.06.) számú 

Képviselő-testületi határozatának következő rendelkezését visszavonja: 

 

A 2015. február 24. napján 10:00 órától tartott bontási eljáráson ismertetésre került 

ajánlatkérő rendelkezésére álló anyagi fedezet összege (43.725.107,- Ft) és a nyertes 

ajánlattevő ajánlati ára (50.093.300,- Ft) közötti különbözetet, azaz 6.368.193,- Ft-ot 

ajánlatkérő saját forrásból finanszírozza, Képviselő – testület Csanádpalota Város 

Önkormányzata 2015. évi költségvetésének terhére biztosítja. 

 

Képviselő-testület 78/2015. (05.06.) számú Képviselő-testületi határozatának többi 

része változatlanul érvényben marad. 
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Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati Társulás 

6913 

          Csanádpalota, Kelemen László tér 10. 

                                  Kövegy Község polgármestere 

            Csanádpalota Város Polgármestere 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

118/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: A Konzorciumi együttműködési megállapodás költségnövekedés miatti 

módosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csanádpalota és Kövegy 

településeket összekötő kerékpárút Konzorciumi formában történő megvalósítása 

céljából Kövegy Község Önkormányzatának Képviselő-testületével megkötött 

Konzorciumi Együttműködési Megállapodását a jóváhagyott, költségnövekedést 

tartalmazó, 3. számú Támogatási szerződés-módosítás alapján módosítja.  

 

A Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Konzorcium Konzorciumi együttműködési 

megállapodásának módosítását megtárgyalta, azt jóváhagyja, s felhatalmazza a 

polgármestert annak aláírására. 

A Képviselő-testület továbbá felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati Társulás 

6913 

          Csanádpalota, Kelemen László tér 10. 

                                  Kövegy Község polgármestere 

            Csanádpalota Város Polgármestere 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

  Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

 Csanádpalota 0200/3 helyrajzi számú ingatlanból 27.000 m
2
-es terület eladási 

árának meghatározása 

 

Kovács Sándor polgármester: a Saphire Sustainable Development Zrt. 

vezérigazgatójának felülvizsgálati kérelme kiosztásra került a jelenlévőknek. 
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Ebben a kérelemben az szerepel, hogy a szakvélemény szerinti 460 Ft/m2 ár számukra 

nem megfelelő, mivel az a beruházás ellehetetlenítését okozná. Kérte a véleményeket, 

hozzászólásokat.  

 

Debreczeni István tanácsnok: véleménye szerint a cégnek már előre tudnia kellett 

volna, hogy mennyi lesz a kivonási költség. Javasolja, hogy a 102 Ft/m
2 

-es kivonási 

költség kerüljön megfelezésre, azaz, hogy 51 Ft/m
2 

költséget az Önkormányzat és 51 

Ft/m
2 

költséget a cég fizessen.  

 

Kovács Sándor polgármester: javasolta szünet elrendelését azért, hogy telefonon 

egyeztessen az árról Tinódi Orsolya projekt vezetővel.  

 

Telefonon történő egyeztetés végett szünetet rendelt el.  

 

Kb. 10 perc után folytatódott az ülés.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Tinódi Orsolya azt nyilatkozta 

telefonon, hogy a kivonási költségek felét vállalják, így 410 Ft/m
2 

megvásárolják az 

ingatlant. Véleménye szerint az önkormányzat ne vállalja át a kivonási költségek felét, 

hanem az eladási árat 410 Ft/m2 árban határozzák meg.  

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta, hogy a Csanádpalota 0200/3 

helyrajzi számú ingatlanból a 27.000 m
2
-es terület eladási árát 410 Ft/m

2 
árban 

meghatározni. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  

 

119/2015. (06.24.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Csanádpalota 0200/3 helyrajzi számú ingatlanból 27.000 m
2
-es terület eladási 

árának meghatározása 

 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. § - ában biztosított 

jogkörében eljárva kinyilvánítja azon szándékát, mely szerint értékesíteni kíván a 

tulajdonában lévő 0200/3 helyrajzi számú 102.051 m
2 

összterületű ingatlanból 27.000 

m
2
 nagyságú területet a Saphire Sustainable Development Zrt.-nek naperőmű-park 

létesítése céljából. 

A Képviselő-testület az eladási árat 410 Ft/m
2 

árban határozza meg. Az értékesítésre 

szánt terület vételára 11.070.000 Ft. Az adásvételi szerződéssel kapcsolatos költségek a 

vevőt terhelik. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére, valamint a szerződés aláírására. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 
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A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2.) Saphire Sustainable Development Zrt. (Budapest Váci út 22-24) 

3.) Irattár  

 

Kovács Sándor polgármester: a testületi ülés nyílt részét bezárja. A testületi ülést zárt 

üléssel folytatják. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Kovács Sándor        dr. Barna Angéla 

 polgármester                  jegyző 


